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2016‐2017 Eğitim –Öğretim yılında Dönem 6 ; 01.07.2016; Dönem 4  19.09.2016; Dönem 
1,2,3 ve 5  19.09.2016  tarihlerinde eğitime başlamıştır. Bu eğitim‐öğretim yılında 
fakültemizde Dönem 1’de 308; Dönem 2 ‘de 335, Dönem 3’de 286; Dönem 4’de 261; 
Dönem5’de 213 ve Dönem 6’da 203 öğrenci olmak üzere toplam 1606 öğrenci ile eğitim‐
öğretim faaliyetleri sürdürülmüştür.  

2016‐2017 eğitim‐öğretim yılı içinde gerçekleştirilen eğitim faaliyetleri aşağıdaki başlıklarda 
özetlenmiştir: 

1. Çekirdek Eğitim Programının rapor sürecinin tamamlanması ve öğretim üyeleri 
ile paylaşılması 

2015‐2016 Eğitim‐Öğretim yılında ÇEP Koordinatörlüğü aracılığı ile tüm anabilim dallarının 
eğitim sorumluları ile gerçekleştirilen çalışmalar sonucunda fakültemizin eğitim 
programının2014 yılında yayınlanan Ulusal ÇEP’e uyumlulu olduğu gösterilmişti. Bu yıl içinde 
elde edilen tüm veriler yorumlanarak ve istatistiksel açıdan da değerlendirilerek “Ulusal 
Çekirdek eğitim Programı 2014 Uyumluluk Çalışması” başlığı ile küçük bir kitapçık şekline 
getirilmiştir. Adı geçen çalışma fakültemizin WEB sayfasında yayınlanmıştır. 

2.  “KOÜ Eğitim‐Öğretim ve Sınav Yönetmeliği” Çalışması 

Geçen yıl revize edilen yönetmelik; bu yıl Kocaeli Üniversitesi Öğrenci İşleri Başkanı ile 
birlikte birebir yapılan değerlendirmeler sonrasında, AKTS hesaplamaları ile çıkabileceği 
öngörülen problemler nedeni ile bu açıdan tekrar revize edilmiştir. Yönetmeliğin yeni hali 
önce fakültemizin yönetim kurulundan sonra da üniveriste senatosundan geçirilmiş olup şu 
an itibari ile Resmi Gazete’de yayınlanması beklenmektedir. 

3.  Dönem 1, 2 ve 3 ders programlarının “Google Takvim” üzerinden yürütülmesi 

Klinik öncesi dönemlerde ders saatlerinin öğretim üyeleri tarafından (özellikle klinik branştaki 
hocalar tarafından) unutulması ve buna bağlı gelişen program aksaklıklarını gidermek 
amacıyla; geçen yıl yapılan çalıştay sonrası alınan karar sonucunda bu yıl Dönem 1, 2 ve 3 
programları “Google Takvim” e yüklenmiştir. Bu şekilde öğrenci ve öğretim üyelerinin 
programları kişisel telefonları üzerinden takibi sağlandığı gibi her türlü değişikliğin anında 
öğrencilere duyurulması da sağlanmıştır. 

 



 

4. “6.KOÜTBAT ULUSAL TIP ÖĞRENCİ KONGRESİ” 
12‐14 Mayıs 2017 tarihinde 31 üniversiteden 102 katılıcı ile “6.KOÜTBAT ULUSAL 
TIP ÖĞRENCİ KONGRESİ” gerçekleştirilmiştir.  
 

5. “10. Kocaeli Üniversitesi Tıp Fakültesi Mezuniyet Öncesi Tıp Eğitimi Çalıştayı” 

Fakültemizin hastane konferans salonunda 8 Mayıs 2017 tarihinde 10. Kocaeli Üniversitesi 
Tıp Fakültesi Mezuniyet Öncesi Tıp Eğitimi Çalıştayı gerçekleştirilmiştir. İlgili öğrenci 
temsilcileri ve koordinatörlerinin her döneme ait değerlendirmelerini, eleştiri ve önerilerini 
sundukları çalıştayda toplantıya katılan diğer katılımcılar ile etkin bir tartışma ortamı 
sağlanmıştır. Mezunlar derneği adına Dr Deniz Çil tarafından bir sunum yapılmıştır. Prof Dr 
İskender Sayek ise “GELECEKTE HEKİMLİK” başlıklı konuşması ile çalıştayımıza katkı 
sağlamıştır.  

Çalıştayın ardından yapılan değerlendirmeler sonucunda; dekanlığa ait yaklaşık 85.000 TL’lik 
bütçe eğitsel kaynaklara ayrılmış ve eğitim maketlerinin ve sarf malzemelerinin yenilenmesi 
için kullanılması düşünülmüştür. Bu doğrultuda AD’ndan istekler toplanmış olup isteklerin 
temini için gerekli işlemler başlatılmıştır.  

Ayrıca çeken ve öne çıkan sorunlar dekanlık ve eğitim komisyonu başkanı tarafından 
değerlendirildikten sonra; ilgili anabilim dalları ile geri bildirim toplantıları yapılmıştır. Bu 
toplantılara anabilim dalının çalıştayda dikkat tüm öğretim üyeleri davet edilmiş ve sorunlar 
ile ilgili ayrıntılı değerlendirmeler yapılmıştır.  Bu bağlamda ;  

01 HAZİRAN 2017 PERŞEMBE SAAT 09:30 DA ORTOPEDİ VE TRAVMATOLOJİ ANABLİMDALI TOPLANTISI 

06 HAZİRAN 2017 SALI SAAT 09:30 DA GÖZ HASTALIKLARI ANABİLİMDALI TOPLANTISI 

               SAAT 10:00 DA MİKROBİYOLOJİ ANABİLİMDALI TOPLANTISI 

13 HAZİRAN 2017 SALI SAAT 09:00 DA GENEL CERRAHİ ANABİLİMDALI TOPLANTISI 

               SAAT 10:00 DA KADIN HASTALIKLARI VE DOĞUM ANABİLİMDALI TOPLANTISI yapılmıştır. 

 

Çalıştay ile ilgili değerlendirmeler Eğitim Komisyonu Başkanı Prof Dr Devrim Dündar ve dekan 
yardımcısı Prof Dr Dilek Bayramgürler tarafından rapor haline getirilmiş olup Kocaeli 
Üniversitesi Tıp Fakültesi WEB sayfasında çalıştayda yapılan tüm sunumlar ile birlikte 
paylaşılmış ve ayrıca tüm öğretim üyelerine mail olarak atılmıştır. 

6. Tıp Eğitimi Öğrenci Komisyonundan alınan geri bildirimler 



Komisyonda yer alan öğrenciler kendi dönem arkadaşları ile fikir alışverişinde bulunarak her 
dönemdeki her kurul / staja ait geri bildirim formlarını (TEFN Form 3) doldurup dekanlığa 
teslim ettiler.  

7. Geri Bildirim için bir AR‐GE şirketiyle yapılan sözleşme 

Program değerlendirme çalışmalarımıza katkı sağlaması amacıyla öğrencilerden geri bildirim 
toplama aracı olarak profesyonel bir şirketten yazılım şeklinde bir hizmet satın alınmasına 
karar verilmiştir. Bunun için Kocaeli Üniversitesi Teknopark bünyesinde yer alan “ArgeLabs 
Bilişim Teknolojileri” isimli şirket ile sözleşme yapılmıştır. Bu yöntem ile geri bildirim 
toplamada katılım sayısının azlığı gibi yaşanan aksaklıkların minimuma indirilmesi ve 
günümüz teknolojisine uyumlu akıllı telefonlar ve bilgisayarlar üzerinden her an 
ulaşılabilecek, fakültemize özel bir geri bildirim sistemi oluşturulması amaçlanmıştır.  

Yazılım bu yılın son kurul ve stajlarında deneme amaçlı bir kez kullanılmış olup 2017‐2018 
eğitim öğretim yılından itibaren rutin kullanıma sokulacaktır.  

 

8. Sürekli Gelişim Koordinatörlüğü Program Değerlendirme Kurulu’nun raporu 

Prof Dr Kürşat Yıldız, Prof Dr Kenan Bek ve Doç Dr Ayşe Karson tarafından dekanlığa; 2016‐
2017 Eğitim‐Öğretim yılı içinde ve bitiminde Tıp Eğitimi Öğrenci Komisyonu ve anabilim 
dalları eğitim sorumlularının doldurdukları geri bildirim raporlarından (sırası ile TEFN Form 3 
ve TEFN Form 9) yararlanılarak hazırlanan ayrıntılı bir değerlendirme raporu sunulmuştur.  

 

9. Sürekli Gelişim Koordinatörlüğü Program Değerlendirme Kurulu’nun hazırladığı 
raporun dekanlık tarafından değerlendirilmesi 

Sürekli Gelişim Koordinatörlüğü Program Değerlendirme Kurulu’nun 2015‐2016 eğitim yılı 
sonu raporunun dekanlığa sunulmasının ardından; AD başkanları ile birebir yüz yüze 
görüşmeler yapılarak raporda o AD’a ait noktalar değerlendirildi. Bu görüşmelerde öne çıkan 
noktalar aşağıda özetlenmiştir:  

Tıbbi Biyoloji AD Başkanı Prof Dr DG ile görüşme: DI’de dersi olan bölümleri ile ilgili en büyük 
sorunun dersliklerin fiziksel koşulları ve zaman zaman yaşanan malzeme eksikliği olduğu 
ifade edildi. AD olarak 2 yıl önce bir akademik kurulda tüm ders konuları ve içeriklerini 
ayrıntılarıyla gözden geçirdiklerini belirttiler.  

Histoloji Ve Embriyoloji AD Başkanı Prof Dr SC ile görüşme:  

Pratiklerde kullanılan preparatlar ve öğrencilere verilen preparatlar arasında fark olduğu 
yönünde öğrencilerden gelen eleştirilere yanıt olarak; geçen yıl dekanlık tarafından alınan 
yeni preparatların sayısı az olduğu için öğrencilere dağıtılamadığı ve sadece ana ekran 



üzerinden yansıtılarak dersler sırasında kullanıldığı önümüzdeki yıllarda yeni alımlarla 
preparat kalitesinin arttırılmasının düşünüldüğü ifade edildi.  

Öğrencilerin histoloji pratikleri için internete WEB sayfasında her an ulaşılabilir fotoğraf / 
video gösterileri istekleri iletildi. Önümüzdeki yıl için bu konuda bir çalışma yapılabileceği, en 
azından bir sistem ile ilgili çalışmanın tamamlanıp WEB sayfasına yüklenmesinin 
gerçekleşebileceği ifade edildi.  

Fizyoloji AD Başkanı Prof Dr NA ile görüşme: Öğrencilerle ve eğitimle ilgili AD olarak sıkıntılı 
bir durum olmadığı, bu yıl içinde demirbaş olarak alınan EKG ve solunum fonksiyon cihazının 
eğitime katkısı olduğu, bu yıl için de demirbaş alımı için istekte bulunulduğu belirtildi. 

Mikrobiyoloji AD Başkanı Prof Dr AK ile görüşme: AD başkanı genel olarak, görece olarak 
immünoloji stajındaki dersler hariç, öğrencilerin memnun olduğu bir AD olduğunu paylaştı.   
Pratik uygulamalar için hazırlanmış kitapçığın bu yıl revize edildiği ve temel bilimlerdeki diğer 
AD’na örnek olması gerektiği belirtildi.  

Biyokimya AD Başkanı Prof Dr HK ile görüşme: Öğrenci kalabalıklığı ve malzeme eksikliğinin 
eğitimi negatif yönde etkilediği belirtildi. Dekanlığa laboratuvarlarda kullanılmak üzere 
malzeme talebinde bulunulduğu ifade edildi. 

  Tıbbi Etik AD Başkanı Prof Dr NE ile görüşme: Bu yıl içinde dekanlıkla yapılan toplantılar ve 
geri bildirimler doğrultusunda Dönem 2 ders programına 2 saatlik (ancak gerekirse 
uzayabilecek şekilde) güncel bir etik sorunun tartışılacağı bir film saati eklendiği belirtildi.     

  Adli Tıp AB Başkanı Prof Dr BÇ ile görüşme: Öğrencilerin genel olarak çok memnun kaldıkları 
bir bir staj olduğu, alınan geri bildirimlerinin tümünün olumlu olduğu bilgisi AD başkanına 
iletildi. AD başkanı ayrılan öğretim üyeleri nedeniyle tıp eğitiminin aksamaması için öğretim 
üyesi ihtiyacı olduklarını bildirdi.  

Kardiyoloji AB Başkanı Prof Dr AA ile görüşme:Öğrencilerin stajın ilk haftasında sadece teorik 
dersler olduğu, pratiklerin son haftaya kaldığı konusuyla ilgili değerlendirmeleri için; stajın ilk 
haftasından itibaren her gün sabah saatlerinin öğrenciler için muayene saatleri şeklinde 
planlandığı, son hafta ise bir günün sınav, bir günün boş zaman, bir günün genel 
değerlendirmeye ayrıldığı için pratik uygulamaların ikinci hafta içinde yoğunlaştığı ifade 
edildi.  

Göğüs Hastalıkları AB Başkanı Prof Dr HB ile görüşme: Öğrenci memnuniyetinin yüksek 
olduğu bir staj olduğu paylaşıldı. Önümüzdeki yıl için staj sonu başarı notunu etkileyen ara 
değerlendirme süreci ile ilgili küçük bir değişiklik yapılacağı ve bunun koordinatörlüğe 
bildirildiği ifade edildi.  

Göğüs Cerrahisi AB Başkanı Prof Dr ST ile görüşme: Öğrencilerin cerrahi bir staj ve tek 
öğretim üyesi olan bir staj olmasına rağmen programın aksaksız bir şeklide yürütüldüğü için 



çok memnun oldukları şeklinde geri bildirim verdikleri paylaşıldı. AD başkanı tarafından 
öğretim üyesi eksikliğinin en önemli sorun olduğu ifade edildi.  

 Nöroloji AB Başkanı Prof Dr HE ile görüşme: AD başkanı yazılı sınav sorularının öğrencilerin 
ilettiği üzere içerik açısından geniş kapsamlı olmadığını ifade etti. Sorunun öğrencilerin 
nöroanatomi bilgilerini hatırlayamamalarından kaynaklandığını, bunu aşmak için önümüzdeki 
yılın programına ilk gün içine Anatomi AD öğretim üyelerinin katkısıyla “Nöroanatomi” dersi 
eklendiği belirtildi.  

 Dermatoloji AB Başkanı Prof Dr RK ile görüşme: Öğrenciler açısından genel olarak başarılı 
bulunan bir staj olduğu belirtildi.  

 Üroloji AB Başkanı Prof Dr NM ile görüşme: Pratik uygulamaların maket başında birebir 
uygulandığı belirtildi. Hasta başı uygulamaların ise Dönem 6da anabilim dallarına gelen 
intörnlere yaptırılabildiği ifade edildi (sonda takılması, pansuman vs).        

 

 Prof Dr Dilek Bayramgürler                                                 Prof Dr Hüsnü Efendi  

Dekan Yardımcısı                                                                    Dekan Yardımcısı                                                     

 

                                                                  Dekan   

                                                         Prof Dr Zafer Utkan                                                           

 

 

 

 

 
 
  


